



Belgravia

HIGH SCHOOL • DOHA QATAR

Evaluation, Assessment, and Grading Policy Belgravia High School 2021/2022

Belgravia High School is a British Curriculum High School offering a range of subjects at IGCSE and AS/A-Level.

Under normal circumstances all final grading and assessment is through either the Edexcel or Cambridge Examination Boards with all Examinations conducted in Belgravia under strict examination conditions, papers are held securely and sent by DHL to the UK for marking and grading by the Examination Boards.

Results are sent by DHL securely to Belgravia and released on the timetabled date. Certificates follow normally after 2 months. Copies of the grade awards and certificates are kept securely by the school and original certificate must be signed for when collected. In case of lost certificates additional copies can be ordered from the examination board quoting the unique candidate number.

All grade awards are as a result of examination with the exception of a few subjects such as Media, Travel and Tourism Art and Photography where there are elements of the syllabi are between 33% and 50% of the grades that are awarded for coursework or controlled assessment. Subject teachers are responsible for grading these internally assessed components with their grades being combined with externally assessed examinations to give an overall final grade.

During the teaching of both IGCSE and AS/A2 courses teachers assess students on an ongoing basis using class tests, homework and end of section exams. All marks are recorded by teachers. Mock examinations take place at the start of term two and can be used for predicting grades for university and reference purposes.

Covid assessment precautions, are currently still in place where by teachers are and have during the last two years collected a range additional assessment data internally so that they can award fair and accurate grades if external examinations do not take place again this summer.

Teachers use grade criteria, mark schemes and other assessment data to ensure grades are accurate and totally fair based on the evidence they have.

Belgravia

HIGH SCHOOL • DOHA QATAR

سياسة التقييم والتقدير والدرجات للعام الأكاديمي 2021-2022

بلجرافيا هاي سكول هي مدرسة ثانوية تتبع المنهج البريطاني وتوفر عدد من المواد الدراسية للمستوى AS / A-Level و IGCSE.

في ظل الظروف العادية، تعتمد الدرجة النهائية على نتيجة الامتحانات الدولية التابعة لاحدى مراكز الامتحانات الدولية (ادكسل/ كامبريدج). يتم إجراء الامتحانات النهائية داخل المدرسة التي تعد مركزاً معتمداً للامتحانات في وسط اجراءات صارمة وشديدة جداً، ثم ترسل أوراق الامتحانات في ظرف محكم الاغلاق عن طريق DHL إلى بريطانيا ليتم تصليح الامتحانات عن طريق مراكز الاختبارات الدولية.

ومن ثم تتلقى بلجرافيا هاي سكول نتائج الامتحانات عن طريق DHL- بنفس الحالة التي تم ارسالها بها ، بظرف محكم الاغلاق ويتم توزيع النتائج حسب الجدول المعتمد من قبل مراكز الاختبارات الدولية. تصل النتائج أولاً ، ثم يتم استلام الشهادات بعد شهرين على الأغلب من استلام النتائج. يتم تسليم النتائج والشهادات الأصلية إلى الطالب وولي أمره مع ضرورة التوقيع على الاستلام وتحتفظ بلجرافيا هاي سكول بنسخة من النتائج والشهادات. في حالة فقدان الشهادات يمكن طلب نسخ إضافية من الشهادة من مركز الاختبارات الدولية مع ذكر رقم المرشح Unique Candidate Number.

جميع الدرجات والنتائج النهائية تعتمد على نتيجة الامتحان الدولي باستثناء بعض المواد مثل الإعلام ،السفر والسياحة ،الفنون والتصوير الفوتوغرافي حيث يتم احتساب ما تتراوح نسبته بين 33% إلى 50% من الدرجات التي تُمنح من قبل مدرسي المواد كدرجة على المشاريع أو الأشغال اليدوية على اختلاف طبيعة متطلبات المادة الدراسية ومن ثم تدمج هذه النسبة مع درجة الامتحان النهائي للحصول على الدرجة النهائية.

أثناء تدريس مواد IGCSE و AS / A2 يقوم المعلم بتقييم الطلاب بشكل مستمر وذلك عن طريق اجراء اختبارات فصلية، واجبات منزلية ،امتحانات نهاية الوحدة، والاختبارات التجريبية التي يتم اجراءها بداية الفصل الدراسي الثاني والتي من الممكن أن يُعطى على أثرها الطالب نتيجة متوقعة Predicted Grades تستخدم للاغراض الجامعية أو المجالات العملية الأخرى. يتم رصد جميع هذه العلامات من قبل المعلمين.

ونظراً للظروف الراهمة المتعلقة بكوفيد 19 والغاء الامتحانات الدولية لعامين متتاليين والاستعاضة بالنتائج الداخلية المعتمدة على جميع ماسبق فاننا نحرص على تجميع عدد أكبر من الأدلة والاختبارات للطالب ليتسنى له تقييمه واعطائه درجة عادلة يستحقها.

يستخدم المعلمون معايير الدرجات وخطط العلامات وبيانات التقييم الأخرى لضمان منح الطلاب درجات دقيقة وعادلة.